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 OMSCHRIJVING/ 
NUMMER RAADSVOORSTEL 

BESLUIT 

   

1 Opening De voorzitter opent de vergadering. 
 

2 Spreekrecht voor het publiek Er meldden zich geen insprekers.  

3.1 Vaststellen agenda De beraadslagingen beginnen bij VVD.  
 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 

3.2 Vaststellen advieslijst / actualiseren 
voortgangslijst 

De advieslijst van 21 februari 2019 wordt ongewijzigd vastgesteld. 
De voortgangslijst wordt geactualiseerd: 
 
Wethouder Heijboer 

 Huisvesting Statushouders: Op 27 maart is de raadsinformatiebrief “stand van zaken integratie 
statushouders” ter beschikking gesteld aan de raad. Ook de cijfers over de huisvesting volgen deze 
week. De toezegging wordt van de lijst afgevoerd.  

 Vughtpas: Op 27 maart is ook de raadsinformatiebrief “resultaten onderzoek Vughtpas” ter beschikking 
gesteld aan de raad. De toezegging wordt van de lijst afgevoerd.  

 Plannen resocialisatie, werk en inburgering; voor een deel is dit meegenomen in de raadsinformatiebrief 
“stand van zaken integratie statushouders”. Daarnaast is er op korte termijn een gesprek met 
Vincentius-WSD over de toekomstige mogelijkheden leerwerkgelegenheden. De wethouder komt hier 
actief op terug bij de mededelingen. De toezegging wordt van de lijst afgevoerd. 

 Motie vreemd aan de orde van de dag “hogere vaccinatiegraad”: afgelopen week heeft communicatie in 
Het Klaverblad, op de website en sociale media plaatsgevonden. In juni en september volgt nieuwe 
communicatie over de vaccinatiegraad in de diverse media. Ook vanuit het Rijk wordt extra 
communicatie over vaccinatie voor ouderen over meningokokken verwacht. Er zijn contacten met het 
consultatiebureau en de jeugdartsen om het beleid actief uit te dragen. De toezegging wordt afgevoerd 



ADVIESLIJST COMMISSIE BESTUUR & SAMENLEVING 
28 maart 2019 

 

3 
Advieslijst Commissie Bestuur en Samenleving 28 maart 2019 

   

 OMSCHRIJVING/ 
NUMMER RAADSVOORSTEL 

BESLUIT 

   

van de lijst. 

 Centrumregeling Wmo 2020 onderbesteding, kosten centrumregeling en winstwaarschuwing: De 
onderbesteding valt mee. De kosten voor de centrumregeling Wmo zijn € 60.000,-- en voor Jeugd € 
70.000,--. Dit komt terug in de raadsvoorstellen Deze kunnen nog afwijken afhankelijk van het aantal 
aanbieders. De toezegging wordt afgevoerd van de lijst.  

 
Wethouder Pennings: 

 Doorgang De Petrus: Binnen 2 weken na de commissie (uiterlijk 12 april) wordt de raadsinformatiebrief 
ter beschikking gesteld aan de raad.  

 
Burgemeester van de Mortel 

 Integraal zienswijzeverzoek Veiligheidsregio Brabant-Noord communicatie spoor; met wethouder Van 
Woesik zijn 2 punten afgesproken. Op 13 juni is er een informatiemarkt, waar specifiek aandacht is 
voor veiligheid op het spoor. Vanuit de veiligheidsregio komt er een aparte paragraaf communicatie 
over het potentieel gevaar bij goederenvervoer. Dit punt wordt van de lijst afgevoerd.  
 

4 Mededelingen vanuit de commissie De heer Middelhoff (namens de raad lid AB WSD) koppelt terug uit het AB WSD van 20 maart jl.:  

 de procedure voor het vaststellen van evaluatie van de prototypen (toekomst WSD). Op 26 juni is er 
een regionale bijeenkomst. Eind oktober 2019 zal een conceptbesluit voorliggen.  

 de transitiearrangementen. De gemeente Vught blijft hierbij lichtelijk achter. Door een uitstroom van 57 
en instroom van 43 personen, is er nog ruimte.  

 

4.1 Mededelingen vanuit het college Burgemeester van de Mortel: deelt mee dat er taart is vanwege zijn herbenoeming voor de derde termijn. Hij 
is dankbaar voor het unaniem gestelde vertrouwen vanuit de raad. 
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Wethouder Van de Ven: 

 Op 10 april vindt een informatieavond over klimaatadaptatie plaats in het gemeentehuis;  

 Abusievelijk zijn openstellingsbordjes geplaatst bij alle bossen met een verbod op openbaar vuur. Dit 
geldt ook voor de Jagersboschlaan en Vught-Zuid de tennisbaan. Deze moesten alleen geplaatst worden 
bij toegangswegen van gemeentelijke bossen. Deze zijn inmiddels verwijderd.  

 Heeft een gesprek gehad met het bestuur van Zwaluw V.F.C. en heeft een aanbod gedaan over de 
nieuwbouw met de intentie om voor de zomer tot een definitief akkoord te komen. De vereniging is 
positief hierover. Het aanbod betreft in hoofdlijnen nieuwe kleedkamervoorzieningen. Ook is het 
college in gesprek over het onderhoud en dagelijks beheer. Gekeken wordt of de club hier op eigen 
gelegenheid ook middelen voor vrij kan maken.  
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5 Ter opiniëring   

5.1 Positieve gezondheid D66 geeft een nadere toelichting op de notitie.  
 
VVD: Voor de VVD staat de mens centraal. Het beleid hiervoor is verankerd binnen 
Wegwijs+. Ook het thema positieve gezondheid is daarin meegenomen. De fractie zit 
daarom niet persé te wachten op een nieuw beleidsdocument en extra capaciteit. De 
GGD is hiermee bezig. Het gaat op deze manier op veel beleidsterreinen extra geld 
kosten, terwijl de mens al centraal staat in het huidige beleid.  
CDA: Niemand kan tegen positieve gezondheid zijn. De fractie vindt de notitie een 
prima uitgangspunt voor verder beleid. Een speciale coördinator vindt de fractie niet 
nodig, omdat dit standaard in het beleid wordt meegenomen. De mens staat centraal.   
PvdA-GL: Moet positieve gezondheid leiden tot een nieuw programma?  De fractie is 
voorstander van een inclusieve samenleving en dit spoort met positieve gezondheid. 
Twee aspecten zijn van belang; integraal kijken en begrip gezondheid als bron van 
ondersteuning voor het welbevinden van burgers. Afhankelijk van de bevolkingsgroep is 
hier meer of minder ondersteuning nodig. Ja, het is een goed begrip, maar of dit een 
nieuw programma zou moeten zijn? De fractie heeft daarom een aantal vragen: wat voor 
beeld heeft D66 met de nieuwe programmering? Welke actuele concrete voorbeelden 
heeft D66 van niet- integraal beleid en waar problemen zijn? Wat bedoelt D66 met het 
voorbeeld van de armoedecoördinatie? Moet deze coördinatie afgeschaft worden? PvdA-
GL houdt de uitwerking het liefst zo concreet mogelijk. Kies daarom voor projecten 
waar energie in zit en kan D66 het hiermee eens zijn?  
GB: Met de notitie wordt een goede beweging gezet. Uitgaan van wat je wel kunt en niet 
wat je niet meer kan. Geluk maakt gezond en houdt gezond; dit kan door positief te zijn. 
Ook de GGD spreekt hierover in de kadernota. Het is niet aan de gemeente om met de 
zorgverzekeraars aan tafel te gaan zitten, maar aan de landelijke politiek. Bij de kanteling 
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is de mens centraal gezet vanuit de eigen kracht. Binnen de transformatie is dit een van 
de belangrijkste speerpunten. In de notitie is sprake van dezelfde beweging. De fractie 
vindt het een goed stuk, maar op dit moment voegt de notitie niets toe.  
SP: In Vught is het meeste wel geregeld. Dit idee wordt door notitie niet ontkracht. In 
de notitie mist de fractie twee factoren die het werkplezier belemmeren; stress en overlast 
van trillingen/geluid. Deze factoren gelden ook in Vught, maar zaken als fijnstof en 
geluid liggen buiten de beïnvloedingssfeer van de wethouder. Daar zijn andere zaken 
voor nodig dan positieve gezondheid. De fractie ziet daarom geen meerwaarde van de 
“extra laag” in de notitie. Het gaat goed in Vught, dus waarom nu extra onrust creëren 
door een extra laag? 
D66: Blijkbaar zijn wij er niet zo goed in geslaagd om met de notitie de voordelen van 
positieve gezondheid als beweging voor het voetlicht te brengen. Een aantal fracties zegt 
dat we dit beleid al uitvoeren. Dit is niet het geval. De fractie neemt de gemaakte 
opmerkingen ter harte en mee terug. Positieve gezondheid gaat over welbevinden en 
geluk. En gaat niet over de hulpvraag, maar over het traject daarvoor. De vraag achter de 
vraag en het onderscheid en meerwaarde aan preventieve kant beter uit te leggen. De 
insteek is geen beleidsdocument, maar een beweging op gedachtegoed met de partijen 
die er zijn. Geen coördinator maar veel meer een regisseur. D66 dankt GB voor de tip 
om een afspraak met het college te maken. Omdat er echter veel verdieping in de materie 
is geweest, een interactieve avond georganiseerd is, een expert ingebracht is en veel 
gesprekken zijn gevoerd, heeft D66 geen behoefte aan een dergelijk gesprek.  
D66 trekt het stuk niet terug en gaat aan de slag met het beter beschrijven van het 
onderscheid. Als de essentie niet goed is overgekomen bij de fracties, stelt D66 voor om 
het stuk nogmaals met elkaar te bespreken. De VVD geeft aan dat de essentie voor hen 
duidelijk is. Alles wordt al positief benaderd. Het wordt op deze manier betuttelend en 
daarvoor wil de VVD waken.  
D66 gaat in op de vragen van PvdA-GL; D66 kiest voor de projecten waar energie inzit 
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en passen bij de lokale situatie. Positieve gezondheid is niet in werking in Vught. Er zijn 
goede initiatieven in Vught, die hun onderlinge werking hebben en wellicht zijn 
afgestemd, maar waarbij de veerkrachtversterkende elementen niet verweven zijn. Er zijn 
geen voorbeelden te noemen, omdat deze niet worden toegepast.  
PvdA-GL: het glas is halfvol bij positieve gezondheid en de fractie is het niet eens met 
de stelling van D66 dat het concept niet gebruikt wordt in Vught. Als D66 met concrete 
punten komt, dan staat PvdA-GL open om te kijken hoe het beter kan.  
SP: merkt op dat in de discussie positieve gezondheid niet beleefd wordt zoals D66 dit 
beleeft. Het werkt allemaal best goed in Vught, wellicht niet zoals D66 wil zien. Het zou 
jammer zijn als hierdoor energie verspild wordt.   
D66: blij met gehoorde inbreng. De fractie snapt wat er anders had gemoeten. Jammer 
dat de krachtige nationale beweging waar veel over te doen is, niet omarmd wordt in dit 
stadium.  
 
Wethouder Heijboer: D66 neemt het stuk mee terug. Dit wordt afgewacht. Niemand 
kan tegen positieve gezondheid zijn. Dit loopt al als een rode draad door het beleid in 
Vught.  
 

6 Ter advisering   

6.1 Zienswijze kadernota 2020 en 
beleidsvisie 2019-2023 GGD  

Eerste termijn 
CDA: waarom komen de stukken van de GGD zo vaak – bijna iedere cyclus - in de 
raad? Kan dit niet meer afgestemd worden? Financieel is het voor de fractie een 
hamerstuk. Echter, in 2016 is unaniem een motie aangenomen over de huisvesting 
(terugbrengen 2 hoofdlocaties naar 1 locatie). Hier is nog geen gehoor aan gegeven. Kan 
de wethouder hier antwoord op geven? En moet dit anders niet terugkomen in de 
zienswijze? Ook is vreemd dat in de stukken niets vermeld staat over de vaccinatiegraad, 
een taak van de GGD. De fractie is blij met de toezegging van de wethouder over 

Hamerstuk.  
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communicatie vaccinatiegraad. Moeten wij dit echter niet ook teruggeven aan de GGD in 
de zienswijze? Hoe zien het college en de andere partijen dit? De concept zienswijze is 
braaf en met vaag ambtelijk taalgebruik. Moeten wij niet eisen of zeggen dat wij ervan 
uitgaan dat zaken veranderen in plaats van vage managementtaal?  
PvdA-GL: de zienswijze mag explicieter en concreter. De fractie sluit zich aan bij de 
opmerkingen van het CDA en heeft suggesties. Op bladzijde 9 stelt de GGD 
lokale/regionale akkoorden voor om te werken aan gezonde voeding en alcoholgebruik 
vanuit het nationaal preventieakkoord. De fractie zou graag zien dat de gemeente hier 
aangeeft dat zij dit ondersteunt en de handschoen opneemt om snel tot een akkoord te 
komen met de partners. Het tweede punt is de Omgevingswet; de GGD heeft de 
Brabantse omgevingsscan gepresenteerd. De fractie vraagt om het voorzorgsbeginsel bij 
elektrogevoeligheid mee te nemen. De GGD zou betere voorlichting kunnen geven aan 
inwoners om zichzelf te beschermen en betere voorlichting aan kinderdagverblijven en 
scholen. De fractie verzoekt de wethouder dit thema aan de GGD mee te geven.  
D66: complimenteert de GGD met de heldere beleidsvisie. D66 kan zich uitstekend 
vinden in de beleidsvisie en uitgangspunten. De fractie onderschrijft de zienswijze voor 
meer concretisering van de keuzes die gemaakt worden. Opvallend is dat positieve 
gezondheid wordt genoemd; maar hierover niets in de Kadernota is opgenomen. Vraagt 
om de GGD dit concreter uit te werken. Ook de noodzaak om jonge ouders en 
tienermeiden meer te vaccineren vraagt de fractie mee te nemen in de zienswijze.   
GB: Hamerstuk. Is het eens met meer concretisering in de kadernota’s. Komt door de 
wijzigingen niet het proces van de kadernota/de reactie in gevaar? Toegezegd dat er 
samengevoegd wordt en dat daar het bedrag voor bedoeld is in 2020.   
SP: Hamerstuk. De fractie kent de motie niet, maar als deze unaniem is aangenomen, is 
hier gehoor aan te geven. Is het eens met het vaccinatiebeleid, maar heeft dit ook niet 
gemist. Is het ook eens met concreter taalgebruik. 
VVD: Hamerstuk.  De fractie is het eens met het verhogen van de vaccinatiegraad. Dit is 
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echter ook landelijk beleid. Wat betreft de twee locaties; in 2021 zijn er forse lagere 
huisvestingskosten en huurovereenkomsten kennen daarnaast langere looptijden. De 
VVD heeft het zo gelezen dat er in 2021 een extra vestiging uitgaat.  
 
Wethouder Heijboer:  
In het AB GGD is huisvesting een hot item geweest. Er worden lagere 
huisvestingskosten gerealiseerd. Er wordt gekozen voor meerdere kleinere, goedkopere 
kantoren/uitvalsbases in de provincie. In Den Bosch komt een kleinere vestiging aan de 
Vogelstraat. De motie van Vught is meerdere malen aan de orde geweest. Het AB heeft 
hiervoor niet gekozen. Als de raad dit wenst, zijn de verslagen van het AB beschikbaar. 
Ook kan er als de raad dit wenst schriftelijk een overzicht van vestigingen worden 
overlegd.  
Het vaccineren staat op de AB-agenda en is een GGD-taak; dit wordt via de 
consultatiebureaus en met name via de kanalen voor de jeugd gepromoot. Ook is er op 
de gemeentelijke pagina aandacht voor. In de zienswijze is opgenomen dat het concreter 
kan. In de AB-vergadering van volgende week kan de wethouder mondeling de 
opmerking maken over minder politiek correcte taal en het benoemen van punten. Ook 
het punt van straling zal zij onder de aandacht brengen bij de rondvraag. De GGD is 
heel alert en attent op de Omgevingswet en zet vooral in op een intensievere 
samenwerking met partijen in de breedte. 
 
PvdA-GL: Hoe staat de wethouder tegenover een lokaal of regionaal akkoord bij het 
preventieakkoord?  Wethouder Heijboer staat positief tegenover een lokaal of regionaal 
akkoord vanuit het nationaal preventiebeleid. Ook dit zal zij aan de orde stellen in de 
AB-vergadering, om hier met de collega-wethouders over te sparren.   
 
D66: Kan ook de uitwerking van positieve gezondheid meegenomen in de zienswijze? 
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En gevraagd worden naar de relatie nationaal preventieakkoord en positieve gezondheid? 
Wethouder Heijboer vindt dit een interessant punt voor de AB-vergadering.  
 
Tweede termijn 
CDA: als in de AB-vergadering terugkomt dat wij meer concrete actiepunten in de 
kadernota willen, de managementtaal en de vaccinatiegraad aangekaart wordt en dit 
terugkomt in de notulen is dit voor de fractie een hamerstuk.  
PvdA-GL: met in achtneming van de toezegging over de inbreng van de wethouder in 
de AB-vergadering is het voor de fractie een hamerstuk. 
D66: blij dat de motie over de vaccinatiegraad wordt uitgevoerd en inzet op sociale 
media. Hamerstuk. 
GB: verbaast over de ambtelijke uitwerking van de huisvesting, terwijl de raad hier een 
andere motie over heeft aangenomen. Zou graag een overzicht van de huisvesting 
ontvangen. Hamerstuk 
SP: Hamerstuk. 
VVD: Hamerstuk. 
Voor alle partijen is het een hamerstuk. 
 
Wethouder Heijboer 
Stelt schriftelijk een overzicht van de vestigingen GGD ter beschikking aan de raad voor de 
raadsvergadering van 11 april [toezegging].  
De opmerkingen over concretere actiepunten, minder vage managementtaal, vaccinatiegraad, straling, 
lokaal of regionaal akkoord nationaal preventiebeleid en positieve gezondheid brengt de wethouder 
mondeling in de AB-vergadering van 4 april a.s. in. Via de notulen van de AB-vergadering is dit te 
terug te lezen. [toezegging].  
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6.2 Aanvraag rijksbijdrage voor 
ruiming conventionele 
explosieven 

PvdA-GL: Hamerstuk 
D66: Hamerstuk 
GB: Hamerstuk 
SP: Hamerstuk 
VVD: Hamerstuk 
CDA:  Kunnen deze voorstellen niet aan het college gemandateerd worden?   
 
Wethouder Pennings: er wordt uitgezocht of dit formeel kan en met welke consequenties. De raad 
wordt hier schriftelijk over geïnformeerd. [toezegging]. 
 
Voor alle partijen is het een hamerstuk. 
 

Hamerstuk.  

7 Rondvraag en sluiting D66 complimenteert het college met de plannen Roucouleur. Het monumentale pand 
gaat gerestaureerd worden. Is de voorwaarde gesteld voor restauratie voordat 
nieuwbouw komt? En is burgerparticipatie ook meegenomen als raadvoorwaarde bij de 
ontwikkeling?   
Wethouder Pennings: In de raadsinformatiebrief zijn de gewenste ontwikkelingen 
aangegeven. U heeft nu een extra verzoek om te borgen in de afspraken dat het 
rijksmonument de vorm en status krijgt zoals gewenst. Over burgerparticipatie en de 
betrokkenheid van de omgeving wordt nagedacht. De plannen zijn nog niet zover. De 
reactie van de heer Mandemakers is nog niet bekend. De wensen en vragen kunnen nog 
bij de ontwikkelende partijen neergelegd worden.  
 
CDA vraagt het college naar de bestrijding van de eikenprocessierups. Er worden 
preventief speciale huisjes voor koolmezen opgehangen.  De rupsen worden echter ook 
bespoten. Zijn deze rupsen giftig voor de koolmeesjes?  
Wethouder Van de Ven:  Er zijn speciale huisjes opgehangen om het aantal koolmezen 
te stimuleren. Er is sprake van een dubbelslag; de inzet van preventieve maatregelen door 
het ophangen van speciale huisjes voor koolmezen en biologische bestrijdingsmiddelen 
op de haarden voor rupsen. Dit zou geen gevaar moeten opleveren.  
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PvdA-GL: complimenteert het college met de raadsinformatiebrief intensivering 
statushouders en voortvarendheid in het oppakken van de nieuwe wetgeving. Samen met 
de gemeente ’s-Hertogenbosch is een pilot-subsidie aangevraagd om met het agora-
model te werken. Vervolgens staat er dat er uitsluitend samenwerking is met de 
gemeenten Boxtel en Sint Michielsgestel. Is gemeente ’s-Hertogenbosch hier bewust 
weggelaten?   
Wethouder Heijboer: de subsidieaanvraag loopt. Het is een bewuste keuze om de 
samenwerking in de andere regio op te zoeken. Dit is gekoppeld aan het kunnen 
samenwerken met de WSD. Gemeente ’s-Hertogenbosch werkt met WeenerXL en is 
daarom buiten beschouwing gelaten. 
 
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om  
21.21 uur.  

  
Vastgesteld in de vergadering van de commissie Bestuur & Samenleving van 23 mei 2018 
 
de griffier,       de voorzitter, 
 
 
 
drs. M.J.H.N. Collombon      B. Doorenbos 
 

 


